
** MAINTENANCE OF SHOWERHEAD
    頂噴花灑清潔與保養

取下頂噴花灑,浸泡於檸檬水或稀釋後食用醋中,浸泡時間約一個小時,依水垢程度而

有差異,浸泡完成後使用清水沖洗即可,如下a. b.圖所示.

**  Soak the Showerhead in dilute lemon juice or vinegar for around 1hr. 
(depends on the accumulation of limescale), and then rinse with water.

a. Soak for 1 hr
浸泡一小時

b. Rinse with water
使用清水沖洗
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INSTALLATION  INSTRUCTIONS
安裝說明

1. Pierce the Shower-Tube through Flange, and spread the sealant or apply sealant 
tape on the threads of Shower-Tube before connect to Water-outlet and 
Showerhead. After installation, position the Flange against the wall as Fig. 1 shows.
 取出法蘭蓋套入淋浴接管末端後，將淋浴接管末端的牙塗上牙管膠或止洩帶並鎖入 

牆壁端的出水口鎖緊，再將淋浴接管另一端的牙塗上牙管膠或止洩帶並與花灑鎖緊， 

最後將法蘭蓋推至牆壁端定位。如圖1。

2. Pierce the Shower-Tube through Flange, and spread the sealant or apply sealant 
tape on the threads of Shower-Tube before connect to Water-outlet and 
Showerhead. After installation, position the Flange against the ceiling and tighten the 
Screw to fix the Flange as Fig. 2 shows.
 淋浴接管末端後，將淋浴接管末端的牙塗上牙管膠或止洩帶並鎖入天花板端的出水 

口鎖緊，再將淋浴接管另一端的牙塗上牙管膠或止洩帶並與花灑鎖緊，最後將法蘭 

蓋推至天花板端定位，再使用螺絲起子將螺絲鎖緊，固定法蘭蓋。如圖2 。   
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